
Het bestuur deelt de zorgen van de visitatiecommissie omtrent de kwaliteit alsmede de kwantiteit 

van de bestuursleden en commissarissen. Op de wijze zoals daaraan tot nu toe is vormgegeven, is het 

best moeilijk dit te kunnen blijven continueren. In dat kader blijven zowel het bestuur als de raad van 

commissarissen alert in hun netwerk mensen te vinden die geschikt zijn of geschikt kunnen worden. 

Het aanbieden van begeleiding en/of opleidingsmogelijkheden speelt daarin een heel belangrijke rol. 

Het sociale karakter van de vereniging is daarin wel de bindende factor die niet uit het oog mag 

worden verloren. Dat is het cruciale element waarop de vereniging drijft en die het mogelijk maakt 

dat de vereniging al meer dan 100 jaar bestaat.  

Met betrekking tot de kontakten met de wethouder volkshuisvesting van Nissewaard omtrent 

prestatieafspraken wordt zeker geen afwijzende houding aangenomen. Wel is het zo dat door de 

omvang van de vereniging het nauwelijks mogelijk is daaraan betekenisvolle inhoud te geven. 

Verduurzaming is een aandachtspunt van de vereniging. De afgelopen jaren is daar waar mogelijk zo 

duurzaam mogelijk opgetreden. De isolatiemogelijkheden zijn op veel punten benut. 

Energiebesparing is verder mogelijk op het terrein van zonnepanelen en het afkoppelen van het 

gasnet. Twee onderdelen die kapitaalintensief zijn en ook technisch nog de nodige vragen met zich 

brengen. Bij een aantal woningen zijn al wel zonnepanelen geïnstalleerd. Het overstappen van gas 

naar elektriciteit vraagt meer studie naar financiële en technische mogelijkheden. Dit staat 

prominent op de agenda. 

Het belangrijkste punt van het bestuur is en blijft te zorgen voor goede woningen tegen een zo laag 

mogelijke prijs. 


